
CDA Goirle Riel  

  
 

 

Geacht college, 

 

Vooruitlopend op de inloopavond, die betrekking heeft op het ontwerpbestemmingsplan 

Leyvennen, wil CDA Goirle Riel de volgende vragen voorleggen. 

 

- Wij constateren dat dit plan niet binnen de woonvisie van de gemeente past en daarmee 

niet aan de lokale behoefte voldoet? 

- Is de gemeente voornemens om de ontsluitingsroute, die een duidelijk historisch belang 

heeft, aan het plan toe te voegen om zodoende tot de vereiste 5 Ha, per perceel, 15 Ha in 

totaal, te voldoen voor het ontstaan van de beoogde landgoederen? Verkoopt de 

gemeente deze grond aan de ontwikkelaar? Op welke wijze mag of kan de ontwikkelaar 

deze meetellen? 

- Indien deze toezegging gedaan is blijft er dan een route beschikbaar voor openbaar gebruik 

en bruikbaar voor landbouwverkeer? 

 

We stellen u deze vragen omdat we meer verduidelijking willen over nut, noodzaak en belang voor 

onze gemeente. 

We zijn niet tegen particuliere initiatieven maar willen er wel van overtuigd zijn dat huidige 

inwoners niet benadeeld worden door deze ontwikkelingen. 

  

Deze vragen komen voort uit de onrust die over dit plan ontstaan is. 

Hopelijk kunt u, door beantwoording van deze vragen een stuk onrust wegnemen. 

Indien mogelijk willen we deze vragen mondeling beantwoord zien in de gemeenteraad van 7 mei. 

 

Ineke Wolswijk namens 

Fractie CDA Goirle Riel 


